
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre sociálne veci a bytové otázky zo dňa 12.07.2022 

Program: 
 

1. Otvorenie 

2. Zhodnotenie úloh od poslednej komisie 

3. Žiadosť o finančnú výpomoc 

4. Návrh VZN o výške mesačného príspevku v školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Močenok 

5. Diskusia 

6. Záver 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

1. Predseda  komisie privítal členov, zapisovateľku komisie, hostí a otvoril zasadnutie. 
 
2. Zhodnotenie úloh z predchádzajúcej komisie 
 
Na začiatok informovala zapisovateľka členov komisie o úlohách komisie z predchádzajúceho 

zasadnutia. Od posledného zasadnutia komisie nenastal žiadny pohyb v obsadzovaní bytov. 

 
3.  Žiadosť o finančnú výpomoc 

Zuzana Rašovcová, Malá Kakava 753, 951 31 Močenok - komisia preberala žiadosť p. Rašovcovej 

o finančnú výpomoc na školské potreby pre deti. Komisia doporučuje osobné stretnutie za účasti 

predsedu komisie a zapisovateľky za účelom získania bližších informácii o konkrétnych potrebách p. 

Rašovcovej a jej rodiny a spôsoboch ako jej pomôcť.  

4. Návrh VZN o výške mesačného príspevku v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Močenok 

Návrh VZN sa týka úpravy výšky poplatku za stravovanie detí v ZŠ a MŠ Močenok z dôvodu neustále 

sa zvyšujúcich nákladov na potraviny. Komisia poznamenala, že sa nejedná o vysoké navýšenie 

poplatkov a doporučuje návrh VZN schváliť.  

5. Diskusia 

Členovia komisie vyslovili svoje návrhy na udelenie Ceny obce Močenok. Medzi ich návrhy patrila p. 

Helena Pápayová, ktorá sa dlhé roky venuje urbárstvu a bola dlhoročná zamestnankyňa obce. Návrh 

ďalšieho člena komisie bola p. Helena Šuvadová za jej prácu v sociálnej ambulantnej službe pre 

seniorov, opatrovateľskej službe a za aktívnu účasť na organizácii festivalu Gorazdov Močenok. 

Posledný návrh člena komisie bol p. Jaroslav Kováč, podnikateľ, ktorý prispieva rôznymi formami aj 

pri udalostiach pre deti v obci, v základnej škole, materskej škole, zamestnáva občanov obce 

Močenok. Predseda komisie poznamenal, že do budúcna by bolo dobré ak by sa predložil zoznam 

ocenených občanov za minulé roky aby sa nestalo, že sa navrhnú občania, ktorí toto ocenenie už 

získali. Na záver predseda komisie pozval všetkých členov komisie a zapisovateľku na festival 

Gorazdov Močenok a v krátkosti ich informoval o programe festivalu. 

 



 
 
6. Záver 

Na záver predseda poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Mgr. Veronika Chudová                                             Ing. Jozef Šuvada 
V Močenku, 12.07.2022                                                              predseda komisie 


